

# Bestyrelsesmøde Borgerforening

**Dato:** torsdag d. 9. marts kl. 19-21 i menighedshuset

**Deltagere:** Steen, Jonas, Anders, Nanna, Camilla, Nick og Line

Afbud fra:

Mødeleder: Steen, Referent: Line

Forplejning ved Line

Dagsorden:	Tid	Referat:	Ansvarlige:
<b>1. Velkomst</b> - målet med mødet	5 min.	Velkommen til Nick og Camilla	Steen
<b>2. Opfølgningspunkter:</b> Kvashegn (Line/Nanna), "Knodepunkt" Midttrafik (Nanna), "Topmøde" d. 30. marts (Anders/Steen), infotavlen v. spejderhus - opdatering + nøgler, Voerfolder (Steen)	10. min.	Kvashegn – Sonny har ansøgt (Steen svarer på "reminder" fra Renosyd)  Nanna har indberettet "knodepunktet"  Anders har fået overdraget kasserposten af Peter  Nøgler til infotavlerne er ved Steen, Kent, Birthe og Michael – Anders laver opslag om bestyrelsesmedlemmer til info-tavlen  Anders og Steen tager til topmøde – deres pitch tager udgangspunkt i kommunens materiale  Nanna tager kontakt til en lokal fra "Bevar Klostermølle" og får referat fra mødet  Landsbypuljen v/Skanderborg kommune - ansøgningsfrist ¼ og 1/10. Vi venter til efteråret  Thomas BB11 - tovholder: Alle ejendomsmæglere fra Skanderborg inviteres til byen og ser alle lokale institutioner og området  Fælles varmeprojekt undersøger muligheden for Voerladegård  Voerfolder v/Voervadsbro – Camilla fylder op	Alle

		Voerfolder v/Klostermølle – Anders fylder op En ny Voerfolder snakker vi videre om, når Løvfandet er tættere på	
<b>3. Velkomstkomite,</b> velkomsthilsen, billetter til fællesspisning, kontaktperson til Joan	5 min.	Anders bliver kontaktperson	Steen
<b>4. Trafik</b> - hvad skal prioriteres, hvad skal lægges i bero? Kontaktperson til kommunen og lokale folk.	20 min.	Stikord: 60 km. zone Klostermøllevej, pullerter mellem vej og cykeltsti på Holmedal mellem Voerladegård-Voervadsbro, fartmåler Voervadsbro defekt - skal fejlmeldes, cykelsti Voervadsbro-Voerladegård, fartdæmpning gennem Voerladegård – 40 km-zone, fodgængerfelt v. Klostermøllevej/skolen, defekt gadespejl v. ejendom Maskedal ml. Voerladegård og Dørup  Louise Leth – kontaktperson ved Skanderborg kommune Nina – kontaktperson fra Voervadsbro Jonas – kontaktperson fra borgerforeningen  Jonas tager i første omgang kontakt til Nina	Alle
<b>5. Task-liste</b> gennemgås - det, vi ikke har nået under pkt. 2-4	15 min.	Task-listen fortsætter på Trello	Line
<b>6. Dialogmøde</b> med foreninger og institutioner d. 17. april	10. min.	Skole, spejder, idræt, multisal, Solsikken, dagplejere, vuggestue, Voers Hus, menighedsrådet, VIF, borgerforening er inviteret til fælles møde i menighedshuset  En gang årligt (evt halvårligt på sigt) Hver forening pitcher sig selv i 4 min  Uderummet/trampestier bliver et fælles punkt	Nanna og Steen
<b>7. Aktivering</b> af latent potentiale	10. min.		Alle
<b>8. Foreningens</b>	10.	Udsættes til april	Steen

<b>vedtægter</b> - proces sættes igang ift. præcisering af vedtægterne	min.		
<b>9. Medlemsfremstød</b> - hvordan synliggør vi foreningen og skaffer flere medlemmer?	15 min.	<p>Aktivitet til Voerfesten fx quiz Camilla laver visuel opslag om Borgerforeningens opgaver/tiltag</p> <p>Anders: Analyse – hvem er medlem? Hvor kan vi finde nye medlemmer?</p> <p>"Borgerforeningens arrangement" på sigt – hvad kan det være? Det skal være fællesskabende Fx running dinner/fest</p>	Alle
<b>10. Næste møde:</b> 12. april 19.00: generalforsamling; 19.15: alm. bestyrelsesmøde Møde i maj el. juni?	10 min.	<p>I Voers Hus – herefter i menighedshuset</p> <p>Møde 25. maj kl. 19.00 i menighedshuset</p>	Steen
<b>11. Evt.</b>	5. min.	<p>Voers Blad – økonomi (Steen tog referat til møde i redaktionen)</p> <p>Steen laver dagsorden hver gang – vi skriver til ham med forslag</p> <p>Web-master: Runa og Michael</p> <p>Skal referaterne være på hjemmesiden? Ja</p>	Alle